
KYE 10/2020 Edustajiston kokous

Aika: Tiistai 17.11.2020 klo 17.00
Paikka: Espilä, Konemiehentie 4, 02150, Espoo (etäkokous)

Läsnä Halsas Anna kokouksen äänivallaton  puheenjohtaja

Hukkanen Topi edustajiston jäsen, klo 17.09 kohdasta 6 eteenpäin
Häikiö Hannu “
Hiltunen Mikko “
Zhao  Nina “
Aalto Maria “
Halinen Iiro “, klo 17.23 kohdasta 7 eteenpän
Virtanen Elettra “
Friman Asta “
Ylä-Poikelus Niko “
Abdi Yahye “, kohtaan 9 klo 18.06 saakka

Haapanen Jesse edustajiston varajäsen
Starck Janne “
Jarner Nora “
Lindemann Niklas “
Brummer Ahti “
Kulikoff Joel “, klo 17.48 kohdasta 9 eteenpäin
Koikkalainen Ville “

Lisäksi KY:n hallituksen jäseniä
Nina Pitkänen kokouksen sihteeri

1. KOKOUKSEN AVAUS

Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 17:04

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN TOTEAMINEN

Sihteeri totesi esityslistan julkaistuksi KY:n internet-sivuilla 10.11.2020 ja toimitetuksi

samalla sähköpostilla kaikille edustajiston jäsenille ja varajäsenille kokouskutsuna.

Todettiin kokous lailliseksi.
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3. KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

3.1. Esteellisten toteaminen

Sääntöjen mukaan yhdistyksen työntekijät ja hallituksen jäsenet sekä Aalto-yliopiston

kauppatieteiden ylioppilaiden säätiön työntekijät ja hallituksen jäsenet ovat esteellisiä

toimimaan edustajiston jäseninä. Todettiin, että jäsenet Heikki Helaniemi, Antti Perttula,

Pauli Pihlajamäki, Touko Aroheikki, Rasmus Ylinen ja Topi Ronkainen ovat näistä syistä

esteellisiä.

Todettiin esteellisyydet edellä mainitun mukaisesti.

3.2. Esteen ilmoittaneet:

Sihteeri totesi, että tähän kokoukseen on varsinaisista jäsenistä esteen ilmoittanut liitteen

mukaiset henkilöt (liite 1). Heidän tilalleen on kutsuttu varaedustajat liitteen mukaisesti

(liite 1).

Todettiin esteen ilmoittaneet.

3.3. Läsnäolevien jäsenten toteaminen

Suoritetussa nimenhuudossa oli läsnä 14 edustajiston jäsentä tai varajäsentä (liite 1),

paikalla 17.

Todettiin kokous päätösvaltaiseksi.

4. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJIEN JA ÄÄNTENLASKIJOIDEN NIMEÄMINEN

Nimettiin pöytäkirjantarkastajiksi Ahti Brummer ja Niklas Lindemann, ja ääntenlaskijoiksi
Maria Aalto ja Ville Koikkalainen. Pöytäkirjantarkastajat toimivat ääntenlaskijoiden
varajäseninä ja päinvastoin.

5. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi (liite 2).
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6. ILMOITUSASIAT

Hukkanen saapui kokoukseen klo 17.09.

Todettiin, että kokouskielenä on tänään englanti.

7. TOIMISTOKUULUMISET

Hallitus ja toiminnanjohtaja kertoivat toimiston kuulumisia.

Halinen saapui kokoukseen 17.23.

Merkittiin saatu informaatio tiedoksi (liite 3).

8. TOIMINTASUUNNITELMA 2021, 3. KÄSITTELY

Hallituksen  puheenjohtaja Helaniemi esitteli toimintasuunnitelman luonnoksen.

Merkittiin tiedoksi saatu informaatio (liite 4).

9. TALOUSARVIO 2021, 3. KÄSITTELY

Toiminnanjohtaja Pitkänen ja hallituksen jäsen Ritala esittelivät talousarvion luonnoksen.

Kysyttiin, milloin nettisivut viimeksi päivitettiin. Ritala kertoi, että noin viisi vuotta sitten.

Kysyttiin, onko se tavallinen aika vai lyhyt/pitkä. Ritala kertoi, että suurin ongelma on ollut

alustan päivityksen kanssa, ei niinkään alkuperäisen version kanssa. Ritala arvioi, että

alustan vaihto ja muidenkin palveluiden implementointi samaan pohjaan pidentäisi uusien

nettisivujen käyttöikää eikä sivuja tarvitsisi todennäköisesti päivittää kokonaan uudelleen

vielä viiden vuoden päästä.

Kulikoff saapui kokoukseen klo 17.48.

Keskusteltiin siitä, onko isompi budjetti ensi vuodelle ok, koska ensi vuodelle on siirtynyt

myös tältä vuodelta asioita, joita ei voitu toteuttaa. Edustajisto oli sitä mieltä, että se on
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tässä tapauksessa perusteltua, mutta ilmaisi huolensa siitä, ettei budjetti jäisi korkealle

tasolle.

Edustajisto toivoi ensi kokoukseen saataville vuoden 2019 toteumaa. Toiminnanjohtaja

Pitkänen kertoi toimittavansa luvut seuraavaan kokoukseen.

Adbi poistui kokouksesta klo 18.06.

Käytiin keskustelua siitä, voitaisiinko tämän vuoden säästettyä budjettia käyttää

esimerkiksi Probban kohdalla ensi vuonna. Toiminnanjohtaja Pitkänen kertoi, että KY:n

budjetointia ei ole tehty kumulatiivisesti, vaan jokaiselle toimintavuodelle on ollut oma

budjettinsa, joka on vuoden lopussa nollaantunut. Pitkänen huomautti myös, että KY:n

tapaa budjetoida voitaisiin arvioida, ja pohtia onko nykyinen tapa sopiva.

Toivottiin, että jatkossa budjetin ohella olisi saatavilla viime vuoden toteuma, budjetissa

olisi kaikki luvut valmiina ja luvut käytäisiin sektoreittain läpi yksitellen.

Helaniemi lisäsi, että voisi olla sopivaa jatkossa läpinäkyvyyden parantamiseksi käydä

myös toimintasuunnitelma ja toimisto-ohjelma sektoreittain läpi.

Merkittiin tiedoksi saatu informaatio (liitteet 5, 6 ja 7) ja siitä käyty keskustelu.

10. KOULUTUSPOLIITTINEN LINJAPAPERI, 1. KÄSITTELY

Hallituksen jäsen Pihlajamäki esitteli luonnoksen.

Edustajiston kiitti valmistelua.

Toivottiin, että nykyisiä ainejärjestöhallituksia otettaisiin vielä mukaan työstöön. Toivottiin,

että myös tuleva vuoden 2021 hallitus otettaisiin vielä mukaan työstöön.

Merkittiin saatu informaatio (liitteet 8, 9 ja 10) ja siitä käyty keskustelu tiedoksi.

Siirryttiin kokoustauolle klo 18.44.
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Palattiin kokoustauolta klo 19.02.

11. EDUSTAJISTON PUHEENJOHTAJAN VALINTA VUODELLE 2021

Edustajisto oli saanut etukäteen Arttu Lääkkölän hakemuksen edustajiston

puheenjohtajaksi. Puheenjohtaja Halsas kertoi, että nyt voi vielä asettua ehdolle. Suljettiin

ehdokasasettelu.

Edustajisto kuuli Lääkkölän esittelyn ja vastaukset ennalta valmisteltuihin kysymyksiin.

Päätettiin valita yksimielisesti Arttu Lääkkölä edustajiston puheenjohtajaksi vuodelle

2021.

12. EDUSTAJISTON VARAPUHEENJOHTAJAN VALINTA VUODELLE 2021

Edustajisto oli saanut etukäteen Kim Jokisen hakemuksen edustajiston

varapuheenjohtajaksi. Puheenjohtaja Halsas kertoi, että nyt voi vielä asettua ehdolle.

Suljettiin ehdokasasettelu.

Edustajisto kuuli Jokisen esittelyn ja vastaukset ennalta valmisteltuihin kysymyksiin.

Päätettiin valita yksimielisesti Kim Jokinen edustajiston varapuheenjohtajaksi vuodelle

2021.

13. KY:n HALLITUKSEN VALINTA VUODELLE 2021

Todettiin Ylä-Poikelus ja Haapanen esteellisiksi asian osalta, joten he siirtyivät asiakohdan

ajaksi pois kokousvahvuudesta.

Hallituksenmuodostaja Ylä-Poikelus esitteli hallituksenmuodostusprosessia ja

ehdotuksensa hallitukseksi 2021.

Edustajisto kiitti Ylä-Poikelusta prosessista ja ehdotuksesta. Edustajisto ilmaisi huolensa

muuttuneesta salkkujaosta ja kyseli lisätietoja prosessista, joka johti ehdotukseen.
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Ylä-Poikelus kertoi perustelunsa esityksensä taustalla ja kertoi, että potentiaaliset

haasteet otetaan huomioon.

Päätettiin yksimielisesti valita Niko Ylä-Poikelus hallituksen puheenjohtajaksi ja Elina

Rauvala, Kiti Kainulainen, Jesse Haapanen, Aleksi Huhtamäki, Mia Lundström, Helmi

Nuortimo ja Tuomas Takanen hallituksen jäseniksi KY ry:n hallitukseen vuodelle 2021 (liite

11).

Ylä-Poikelus ja Haapanen palasivat takaisin kokousvahvuuteen.

14. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT

Hallituksen jäsen Ronkainen onnitteli vastavalittua hallitusta ja pyysi vuoden 2021

kulttuurivastaava Huhtamäkeä esittämään kulttuurin perinteisen esityksen.

15. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

Puheenjohtaja Halsas päätti kokouksen kello 19.52.

Kokouksen puheenjohtaja Kokouksen sihteeri

____________________ _____________________

Anna Halsas Nina Pitkänen

Pöytäkirjan tarkastajat

____________________ _____________________

Ahti Brummer Niklas Lindemann
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